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01-04-2015  -  Demerstrand  
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Josephine, Eddy, Simone, Patje, Erik, Guido, Ronny, Birgitte, Karen, Koen, Mieke, Luc (verslag). 
 
Verontschuldigd: 
Isabelle 
 
 
1. Erkenning sportclubs: stand van zaken en gesprek met afgevaardigden van enkele sportclubs  
> Karel Tilkin, curve bowls Gems: tot een aantal jaren geleden telde het bestuur 5 leden waarvan 3 van 
Diepenbeek. Nadat een lid ontslag nam en een lid overleed (beiden inwoners van Diepenbeek), kwam er 1 
nieuw bestuurslid. Het nieuwe bestuur telt nu 4 leden waarvan slechts 1 van Diepenbeek. 
> Katelijne Cielen, rijverenigingen Ter Herken: meldt dat het “echte” bestuur uit 8 personen bestaat, waarvan 
4 van Diepenbeek. Volgens het staatsblad telt het bestuur 3 leden waarvan 1 van Diepenbeek. Minstens één 
daarvan zou in Diepenbeek gewerkt hebben, maar concrete gegevens hierover ontvingen wij niet.  
 
De vergadering beslist om bij verenigingen die het VZW-statuut hebben enkel rekening te houden met de 
gegevens uit het Belgisch Staatsblad (BS). Het publiceren van een bestuurswijziging in het BS - hetgeen 
voor feitelijke verenigingen (FV) niet nodig is - kost een VZW telkens ongeveer 123 euro. VZW’s zijn hier dus 
benadeeld, maar dat weegt niet op tegen de voordelen t.o.v. een FV. 
 
 
2. Goedkeuring verslag vorige vergadering  
Geen opmerkingen. 
 
 
3. Stand van zaken sportinfrastructuur  
Sinds het aanstellen van de ontwerper kwam de werkgroep twee keer samen. Om binnen het voorziene 
budget te blijven werd aan de buitenschil van de ingediende ontwerpschets niets gewijzigd. De 
aanpassingen die doorgevoerd werden hebben vooral betrekking op de berging, kleedkamers en sanitair. 
Op 21 april zal het voorontwerp toegelicht worden op het schepencollege. Verwacht wordt dat kort daarna 
het plan aan de sportraad en de betrokken sportclubs zal voorgelegd worden. 
 
 
4. Antwoord CBS op ons advies ivm sportieve evenementen  
Pas na onze vergadering van maart ontvingen wij het schriftelijke antwoord van het CBS hierover. De inhoud 
ervan is enigszins anders dan wat op de vergadering mondeling meegedeeld werd en luidt als volgt: het 
CBS besliste dat de kermisloop blijft bestaan als gemeentelijke activiteit en dat vanaf volgend jaar op 
voorstel van de sportraad één extra evenement financieel en logistiek ondersteund zal worden. Dat 
evenement zou op een ander tijdstip dan de kermisloop moeten georganiseerd worden. 
 
 
5. Kampioenenhulde 2016  
Het bestuur brainstormt over het volgende:  

• Moeten we iedereen die opgegeven wordt als “kampioen” huldigen of enkel de echte kampioenen?   
• Is het wenselijk om via het aandenken dat we geven een onderscheid te maken tussen hoger 

scorende kampioenen en anderen?  
• Is het nodig om een onderscheid te maken tussen individuele sporten en groepssporten? 

 
 
6. Advies hondenweide 
Hierover werd officieel nog geen advies gevraagd. Dit is alvast de mening van de sportraad: 
De beschikbare ruimte op het Demerstrand zou zoveel mogelijk moeten gevrijwaard blijven voor sport, 
waarmee we willen zeggen dat we geen voorstander zijn van een hondenweide.  
Alternatief voorstel: een afgebakende zone in het geboortebos aan de andere kant van de Demer.  Indien 
het toch op het Demerstrand moet, dan best een beperkte ruimte en op een plaats waar sport- en 
spelactiviteiten er zo weinig mogelijk hinder van ondervinden.  
 
 
7. Varia  
> Het ISB-congres was dit jaar niet erg interessant voor leden van de sportraad. 



> Op 17/5 organiseren de 8 wielertoeristenclubs een fietstocht voor wielertoeristen. 


